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De fractie heeft de volgende vragen:

Naar aanleiding van de hoozitting van 29-11 j.l. de Meeten ll / Cloetta hebben wij nog een aantal
vragen over de wijze waarop communicatie met de bewoners inzake dit dossier op het moment
verloopt.

Op 5 oktober heeft er een overleg plaatsgevonden tussen de wethouder en de bewoners. De
bewoners geven aan dat van dit overleg een verslag is gemaakt. Dit verslag is niet terug te vinden in

de gemeentelijke omgeving bij het dossier Cloetta. Wj horen van de bewoners (niet alleen
rechtstreeks, maar ook tijdens de hoozitting d.d. 29-11) datz4 zich nog steeds niet gehoord voelen.
Daarnaast geeft men aan dat de verslaglegging van dit overleg redelijk eenzijdig te noemen is.

Onze fracties hebben hierover de volgende vragen;

1. ls het versfag, gemaakt tijdens het overleg d.d. 05-10 te delen met de raad en toe te voegen
aan de dossier pagina in de gemeentelijke omgeving?

2. ls er vanuit de bewoners op dit verslag nog een reactie gekomen?

3. Wat zijn de vervolgafspraken die zijn voortgekomen uit dit overleg?

4. Wanneer staan er volgende gespreksmomenten ingepland en in welke vorm?

5. Herkent en erkent u de geluiden vanuit de bewoners dat zij zich tot heden nog steeds niet
gehoord en begrepen voelen?

Het valt ons op dat het definitieve raadsbesluit en het amendement wat betreft de coördinatieregeling
niet in de dossiermap Cloetta in de gemeentelijke omgeving terug te vinden zijn. Wel de diverse
conceptversies van het raadsvoorstel of raadsbesluit.

6. Kunt u aangeven waarom er meerder onvolledige versies gedeeld worden en het definitieve
raadsbesluit en amendement niet?

7. Bent u het met ons eens dat in het kader van open en transparante communicatie in een
gevoelig dossier zoals dit het een vereiste is dat volledige en juiste documenten worden
gedeeld/gepubliceerd en dat wanneer dit niet het geval is, dit niet zorgt voor verhoging van draagvlak
en vertrouwen?

Namens de fracties,

Roosendaalse Lijst, Sjef van der Touw

PvdA Roosendaal, Paul Klaver
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. ls het verslag, gemaakt tijdens het overleg d.d. 05-10 te delen met de raad en toe te
voegen aan de dossier pagina in de gemeentelijke omgeving?

Ja, dit verslag is afgestemd en maandag 1l december akkoord ontvangen van de bewoners voor
publicatie, na anonimisering gepubliceerd op procespagina Cloetta op l4 december.

2. ls er vanuit de bewoners op dit verslag nog een reactie gekomen?

Verslag is afgestemd.

3. Wat zijn de vervolgafspraken die zijn voortgekomen uit dit overleg?

Vervolgafspraken staan in verslag, inmiddels vond ook een tweede overleg plaats waarvan verslag
spoedig volgt. Als voorbeeld is naar aanleiding van het eerste overleg de procespagina aangepast.

4. Wanneer staan er volgende gespreksmomenten ingepland en in welke vorm?

De gesprekken vinden steeds fysiek plaats, volgende gesprek staat gepland op 26 januari 2024.

5. Herkent en erkent u de geluiden vanuit de bewoners dat zij zich tot heden nog steeds niet
gehoord en begrepen voelen?

Ja, tijdens de eerste bijeenkomst zijn deze signalen met ons gedeeld.

Het valt ons op dat het definitieve raadsbesluit en het amendement wat betreft de
coördinatieregeling niet in de dossiermap Cloetta in de gemeentelijke omgeving terug te
vinden zijn. Wel de diverse conceptversies van het raadsvoorstel of raadsbesluit.

6. Kunt u aangeven waarom er meerder onvolledige versies gedeeld worden en het
definitieve raadsbesluit en amendement niet?

Op de procespagina Cloetta delen wij zo actief mogelijk informatie. Dit is voor de eerste keer dat het
College dit zo doet. Daarbij houden wij ook rekening met specifieke vragen en geven daar een
antwoord op, bijvoorbeeld onder het kopje vragen hebben wij de één-op-één inpassing toegelicht. Op
een later moment zullen wij evalueren met o.a. de WOO-coördinator welke leerpunten uit dit proces

voortvloeien en hoe we dit nog beter kunnen stroomlijnen in de toekomst.

7. Bent u het met ons eens dat in het kader van open en transparante communicatie in een
gevoelig dossier zoals dit het een vereiste is dat volledige en juiste documenten worden
gedeeld/gepubliceerd en dat wanneer dit niet het geval is, dit niet zorgt voor verhoging van
draagvlak en vertrouwen?

Dit zijn wij met u eens.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van
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